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SPOTKANIA PREZYDENTA Z MIESZKAŃCAMI

w dzielnicach Raciborza

Raciborzanie jak co roku mieli możliwość publicznie
zgłosić swoje spostrzeżenia i sprawy własnej dzielnicy,
bezpośrednio prezydentowi Miasta Racibórz Dariuszowi
Polowemu.

Wysoka frekwencja wskazuje, że ta formuła spotkań
wychodzi naprzeciw oczekiwaniom mieszkańców.  
Raciborzanie aktywnie włączają się w życie samorządu.



12 SPOTKAŃ

Od 23 października do 13
listopada Prezydent Miasta
Racibórz odbył 12 spotkań 
z mieszkańcami
poszczególnych dzielnic.

W ich trakcie raciborzanie uzyskali informacje
dotyczące aktualnych działań prowadzonych
w mieście, a także dowiedzieli się o planach na
najbliższą przyszłość.

Ważnym punktem była dyskusja, podczas której
mieszkańcy zgłaszali swoje spostrzeżenia.
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Wśród tematów
poruszonych na
spotkaniach, niektóre 
z nich powtórzyły się 
w różnych dzielnicach.
Skupiły się w czterech  
obszarach.

TEMATY
PORUSZANE 
W TYM ROKU

Cztery obszary tematyczne.

Drogi i
chodniki

Edukacja
i opieka nad

dziećmi

Bezpieczeństwo
przeciwpowodziowe

Zieleń
miejska



Tematem, który zdecydowanie najczęściej
pojawiał się podczas tegorocznych spotkań,
były aktualne i planowane remonty dróg.
Mieszkańcy poruszali kwestie związane 
z koniecznością remontu niektórych
chodników oraz nawierzchnią
poszczególnych dróg. Pojawiły się również
spostrzeżenia dotyczące planowanej
obwodnicy Raciborza.

DROGI I CHODNIKI



Kwestie zalewania poszczególnych posesji 
i nieruchomości pojawiały się na spotkaniach
mieszkańców z prezydentem. Szczególne
zainteresowanie budzą m.in. 
w Sudole, Miedoni czy Ocicach.
Prezydent przedstawił konkretne działania i
ich harmonogram, dotyczące zbiorników
retencyjnych na terenie Raciborza.

BEZPIECZEŃSTWO
PRZECIWPOWODZIOWE



Temat inwestycji w szkołach podstawowych,
przedszkolach i żłobkach podejmowany był
na każdym ze spotkań. 
Prezydent szczegółowo przedstawił
dotychczasowe działania, takie jak budowa
przedszkola w Markowicach czy przebudowa
żłobka na Słonecznej, a także przybliżył plany
kolejnych przedsięwzięć

EDUKACJA
I OPIEKA NAD DZIEĆMI



Nowe nasadzenia, plany powstawania
kolejnych zielonych stref rekreacyjnych
i szeroko pojęte działania na rzecz
zazielenienia Raciborza, to kolejne obszary
tematyczne, które wybrzmiały podczas
spotkań.
Uczestnicy spotkań jednoznacznie
opowiadają się za powstawaniem nowych
miejsc zielonych, a także aprobują plany
dotyczące np. powstania Parku Zachodniego
i tężni na Ostrogu.

ZIELEŃ MIEJSKA



TO NIE KONIEC
SPOTKAŃ

Prezydent dostępny dla mieszkańców
niezależnie od cyklu spotkań w dzielnicach.
Każdy z mieszkańców może zgłosić się ze
swoją sprawą  do Prezydenta Miasta
w każdy wtorek od godziny 14:00 podczas
przyjęcia stron w Urzędzie Miasta.

Aby zapisać się na spotkanie, należy zgłosić
się do sekretariatu prezydenta osobiście lub
telefonicznie.



WSŁUCHUJEMY SIĘ W GŁOS MIESZKAŃCÓW
Ankieta i badania Exit Poll

By zyskać szerszy obraz oczekiwań mieszkańców,
wykorzystaliśmy realizowane w Raciborzu badania Exit
Poll, które przeprowadzono przy okazji wyborów
parlamentarnych.

W badaniu  przeprowadzonym 15 października przez
Ogólnopolską Grupę Badawczą, prócz pytań o X
postawiony na karcie do głosowania i ogólny pogląd na
sytuację w kraju, zapytano raciborzan o sprawy lokalne.
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Procentowy udział poszczególnych grup w badaniu

Płeć
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Procentowy udział poszczególnych grup w badaniu

Wiek
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Procentowy udział poszczególnych grup w badaniu

Wykształcenie



PROSZĘ OCENIĆ CZY W RACIBORZU ŻYJE SIĘ OBECNIE
LEPIEJ CZY GORZEJ NIŻ 5 LAT TEMU?

Opinia o mieście

Zdecydowanie lepiej 12% Raczej lepiej 24% Tak samo 34%
Raczej gorzej 18% Zdecydowanie gorzej 12%
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JAKA DZIEDZINA W RACIBORZU, WYMAGA WEDŁUG
PANA(PANI) POPRAWY?

Poprawa w mieście



NAPRZECIW
OCZEKIWANIOM

Zgłoszone przez mieszkańców
podczas spotkań spostrzeżenia i
pomysły, w połączeniu z wynikami
ankiety z 15 października dają szeroki
obraz oczekiwań raciborzan. 

Pozyskane informacje pozwolą na
kształtowanie polityki miasta zgodnie
z wolą całego samorządu, a więc
wszystkich mieszkańców Raciborza.



Dziękuję za
uwagę


